

Handlingsplan.

| NR | AKTIVITET | ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN | START V | KLART plan V | KLART Verklig V | ANMÄRKNING |
|----|---|---|--|-----------------|--------------------|--|
| 1 | Uppgradera AV utrustning i klubbstugan. | Gunnar/BYO, Nisse/FNV och Jan- Olof/IFP | | | | Projektgruppen för AV-utrustning arbetar vidare med utvärdering av befintlig utrustning för olika situationer. Kan t.ex. nuvarande laptop klara kraven för att arbeta med redigeringsprogrammet OBS Studio? FNV har skänkt en USB-hub med strömförsörjning. |
| 2 | | | | | | |
| 3 | Kom och fynda. Återstart av försäljningsaktivitet via Tradera. | Lasse/FDO och Kalle/NUE | September 2021 | | | Försäljningsaktiviteten via Tradera har återupptagits enligt nya rutiner. |
| 4 | Materialförteckningen uppdateras löpande av FDO. FDO kompletterar listan med U=uträngera, S=sälja, Spara (Behålla B) | FDO, CTM, NUE, | FDO & CTM | | | Sorteringen ska vara återkommande aktivitet för att balansera gåvor mot utrymme. CTM och FDO skapar en rutin. Även om detta är bordlagt SKA en policy tas fram. |
| 5 | Kontrollera Versatower wish! Instruktion och säkerhetsanvisning för att fälla mast och även klättra i mast. | FNV | Micke/Nisse återkommer med förslag på datum. | | | En övningsdag hur masten ska fällas och resas ska genomföras för styrelsen, gärna i anslutning till att masten färdig monteraras. Micke/LYC styr tillsammans med Nisse/FNV. |

Handlingsplan.

| NR | AKTIVITET | ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN | START V | KLART plan V | KLART Verklig V | ANMÄRKNING |
|----|---|--|------------|-------------------|--------------------|---|
| 6 | Fieldday | Ulf/DWK och Lasse/FDO som idégi- vare. | | September 2021 | | Lasse/FDO kontaktar Ulf/DWK om möj- lighet att arrangera en aktivitet liknande den som SK7AF genomfört under au- gusti. |
| 7 | Aktivera verksamheten på 2m samt 70cm. 1. Styrelsen checkar in på söndagskvällarnas Bullen. | | | | | AKTIVERA är ordet! Quiz rullar. Finns det andra tävlingar som kan locka till aktivitet? Vem kan tänkas köra Quiz under hösten? CTM har kollat med Bengt/DCD som "kör igång" from söndag 26 septem- ber. Någon portabeltest med båtar, bilar och skog och äng? FDO funderar på detta kanske ihop med SK0MM (Stockholms Skärgårds Sändare Amatörer). Alterna- tivt aktiviteten i pkt 6. |
| 8 | SE0MILA 23/9 2020 | Gun/YDQ och Åsa/BJD Vem/vilka kan montera antenn och rigg? | 23/9 | | | Kollar med Gärsarna vad de tror? CG/CTM kollar med Gun och Åsa. Kontaktar Bo Tyrefors på Gärsarna. |

Handlingsplan.

| NR | AKTIVITET | ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN | START V | KLART plan V | KLART Verklig V | ANMÄRKNING |
|----|------------------------|---|------------|-----------------|--------------------|---|
| 9 | Steward, matkvällar | Torbjörn/YM SM0YDQ | | | | Arrangera matkvällar i klubbstugan (enkel mat, lågt pris, mer socialt än ekonomiskt). Förslag på alternativ meny att serveras på onsdagsträffarna. Vågar vi föreslå ett datum till kalendern? CG/CTM kollar med Torbjörn. |
| 10 | Mätplats i klubbstugan | Anders/CCA och Anders/SM0BDK Lasse/FDO och Nisse/FNV | | | | Arrangera mätplats för medlemmar att kunna meka/mäta sina utrustningar. Hålla mätplatsen uppdaterad med utrustning, kablage etc. Lasse/FDO och Nisse/FNV ser över behovet av sladdar och adaptrar i klubbstugan vid lämpligt tillfälle |
| 11 | | | | | | |

Handlingsplan.

| NR | AKTIVITET | ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN | START V | KLART plan V | KLART Verklig V | ANMÄRKNING |
|----|---|-------------------------------|------------|-----------------|--------------------|---|
| 12 | <p>Diverse mastarbeten: Bla</p> <p>Versatower 2. Nisse/FNV har upprättat en Projektplan innefattande de olika antennprojekten som pågår, är planerade men ännu inte påbörjade med fokus på ny mast, Verstower inklusive antenner. Micke/LYC har tagit rollen att driva detta projekt.</p> <p>AMPRnet. Jan-Olof har tagit rollen att driva detta projekt i Hamn!</p> | | | | | <p>Fundament klart under V17. Plan vilka antenner på repektive mast upprättad av Micke/LYC. Materialförteckning som underlag för budget och inköp samt beställning för leverans innan masten ska resas! Stäm av med Micke/LYC att upprätta en budget. Se Mickes/LYC's lägesrapport i protkollet daterat 21-09-14 §6. AMPR net anläggning driftsatt!? Rapport från Jan-Olof/IFP- Inte driftsatt. Jan-Olof/IFP jobbar på!</p> |

Handlingsplan.

| NR | AKTIVITET | ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN | START V | KLART plan V | KLART Verklig V | ANMÄRKNING |
|----|--|-------------------------------|------------|--|--------------------|---|
| 13 | GDPR. Ett personuppgiftsbiträdesavtal återstår att skapa samt upprättas mellan CTM och BFC. | BYO och BFC | Omg | Gunnar/BYO kollar med Gun/YDQ | | <p>Som fortsättning/resultat från Christer/BFC's GDPR genomgång skapas en åtgärdsplan med följande huvudpunkter: Resp rapporterar förslag till procedur.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Procedur för medlemsansökningar som kommer in från olika vägar. GUN/YDQ • Procedur för anmälningar som kommer in från olika vägar. Gun/YDQ • Gallring av olika register och dokument. Gunnar/BYO • Gallring av de olika "officiella" mail-kontona. Kommunikatör, en kontakt. Nisse/FNV. Se separat rapport från Nisse. Beslutat att omgående genomföra. Gallringen genomförd. • Bestämma körschema och ansvar för återkommande aktiviteter. Gun/YDQ • Fördelning av ansvar för olika aktiviteter så att det finns backup som också kan klara uppgiften. Gun/YDQ • Genomgång av GDPR dokumenten så att alla känner till dom, vet var dom finns och förstår deras innebörd. Kan uppdateras vid behov så länge det inte avviker från lagkraven. I direkt anslutning till konstituerande möte. CG/CTM • Säkerställa att alla dokument, erfarenheter och arbetssätt överförs till den nya styrelsen efter årsmöten. CG/CTM |
| | | | | Gunnar/BYO kollar med Gun/YDQ | | |
| | Handlingsplan 2021-09-20 | | | utin och do- kument finns i mappen Roller | | |

Handlingsplan.

| NR | AKTIVITET | ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN | START V | KLART plan V | KLART Verklig V | ANMÄRKNING |
|----|---|---|------------|-----------------|--------------------|---|
| 14 | | | | | | |
| 15 | | | | | | |
| 16 | En jubileumsaktivitet för tidigare medlemmar kan vara ett alternativ till fieldday. | Uf/DWK, Christer/BFC | | | ? | Ulf får fria händer att sätta samman ett önskeförslag som inkluderar en Jubileumbilaga saktivitet. CG/CTM påminner Ulf. Se bilaga med Ulfs förslag. Vem kan ta tag i detta? Ulf/DWK? |
| 17 | | | | | | |
| 18 | | | | | | |
| 19 | Utforma en SDR strategi samt införskaffa och installera lämplig utrustning | Nisse/FNV, Lasse/FDO Christer/SA0BFC | | | | SDR som komplement till vår utrustning. Christer/BFC har utrett möjligheter att sätta upp SDR-mottagare vid klubbstugan. Det är olämpligt med en mottagare nära våra sändarmaster. FNV, BFC och FDO kollar andra QTH. |

Handlingsplan.

| NR | AKTIVITET | ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN | START V | KLART plan V | KLART Verklig V | ANMÄRKNING |
|----|---|--|------------|-----------------|--------------------|---|
| 20 | Satellittrafik En onsdagskväll eller lördagsaktivitet. | Willie/SA0BSV Anders/CCA Anton/CPU | | | | Kubsatelliter, vädersatelliter, ISS, Ut- rustning. Implementera, att tänka på, antennerna, demo samt aktivitetstillfällen. Ingen ny info. En onsdagskväll på Jitsi? Kolla med An- ders och Willie. Anders/CCA producerar en film om Oscar 100 mm för digitalt onsdagsmöte. En eller flera onsdagsaktiviteter när antennerna är på plats. |